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Proponowany porządek obrad XXI sesji Rady Miasta  przedstawia się następująco: 
 

1) Otwarcie obrad. 

2) Stwierdzenie prawomocności sesji. 

3) Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego.  

4) Przedstawienie porządku obrad. 

5) Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miasta. 

6) Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

7) Interpelacje i zapytania radnych. 

8) Odpowiedzi na interpelacje. 

9) Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 

10) Informacja nt. realizacji inwestycji i remontów w mieście w 2019r. 

11) Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli wykonania placu zabaw w Parku 

Miejskim w 2019r. 

12) Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2019 rok, 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2019–2022, 

3) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2020–2023, 

4) uchwalenia budżetu Miasta Brzeziny na 2020 rok, 

5) uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  na rok 2020, 

6) uchwalenia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020, 

7) utworzenia  Żłobka Miejskiego w Brzezinach „Maluch”  oraz nadania statutu, 

8) planu pracy Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2020r., 

9) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2020r., 

10) planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2020r., 

11) planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2020r., 

12) planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2020r., 

13) planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2020r. 

13) Wolne wnioski i sprawy różne. 

14) Zakończenie sesji. 

 
1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko otworzył XXI sesję Rady Miasta Brzeziny                           

w dniu 19 grudnia 2019 r. o godz. 911 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Sesja była 

transmitowana na żywo do internetu przez You Tube.  
 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 12. radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Na posiedzenie spóźnił się Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki. 

Lista obecności radnych w załączeniu do niniejszego protokołu.  
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3.  Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego.  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż w wyniku wyborów uzupełniających do Rady 

Miasta Brzeziny, które odbyły się 15 grudnia 2019 roku w okręgu wyborczym nr 2 radną została 

Pani Ilona Redlińska. 

W związku z tym poprosił Zastępcę Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej o wręczenie 

zaświadczenia powierzenia mandatu radnej. 
 

Zastępca Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej Krzysztof Kotynia poinformował, iż 

wybory uzupełniające w okręgu wyborczym nr 2 wygrała Pani Ilona Izabela Redlińska, 

następnie złożył gratulacje oraz wręczył zaświadczenie nowo powołanej radnej. 
 

Po odczytaniu słów roty przez radną Marietę Rdesińską Pani Ilona Redlińska złożyła 

ślubowanie radnej poprzez wypowiedzenie słów „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 
 

(W tym momencie na posiedzenie Rady Miasta przybył Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Tadeusz Barucki.) 
 

Następnie radna Ilona Redlińska przyjęła gratulacje od Władz Miasta oraz radnych.  
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy radna Ilona Redlińska podjęła decyzję, w pracy której 

komisji Rady Miasta chciałaby uczestniczyć? 
 

Radna Ilona Redlińska odpowiedziała, iż chciałaby zostać członkiem Komisji Finansowo-

Budżetowej oraz Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał Sekretarz Miasta czy można na dzisiejszą sesję 

przygotować stosowne projekty uchwał? 
 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic odpowiedziała, iż projekty uchwał dotyczące uzupełnienia 

składu osobowego w w/w komisjach Rady Miasta zostaną za chwilę przygotowane. 
 

4.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej sesji został 

zmieniony, gdyż Pani Burmistrz Miasta złożyła wnioski o wprowadzenie do porządku obrad 2. 

projektów uchwał. 

Następnie odczytał nowy porządek obrad XXI sesji Rady Miasta Brzeziny, który to w stosunku 

do proponowanego porządku zawierać będzie 2. dodatkowe projekty uchwał w sprawie: 

1. uchylenia uchwały Nr XLI/275/2017 Rady Miasta Brzeziny z dnia  29  czerwca 2017r.              

w sprawie powierzenia Spółdzielni Socjalnej Communal Service w Brzezinach zadań 

własnych Miasta Brzeziny z zakresu gospodarki komunalnej wraz z uchwałami 

zmieniającymi – jako pkt 12.8), 

2. możliwości popełnienia przestępstwa polegającego na gospodarowaniu odpadami przez 

Zarząd Spółdzielni Socjalnej Communal Service w Brzezinach niezgodnie                                

z pozwoleniem wydanym przez Marszałka Województwa Łódzkiego i obowiązującymi 

przepisami – jako pkt 12.9). 
 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta w związku ze złożonym akcesem przez nowo powołaną 

radną złożył 2. wnioski formalne o rozszerzenie porządku obrad o projekty uchwał w sprawie: 

1. uzupełnienia składu Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny –                   

jako pkt 12.10), 

2. uzupełnienia składu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Brzeziny –            

jako pkt 12.11). 
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Wynik głosowania wniosku formalnego nr 1 o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Wniosek formalny nr 1 został jednogłośnie przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Wynik głosowania wniosku formalnego nr 2 o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta 

Brzeziny: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Wniosek formalny nr 2 został jednogłośnie przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta odczytał projekt nowego porządku obrad XXI sesji 

Rady Miasta Brzeziny: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego.  

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miasta. 

6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje. 

9. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 

10. Informacja nt. realizacji inwestycji i remontów w mieście w 2019r. 

11. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli wykonania placu zabaw w Parku 

Miejskim w 2019r. 

12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2019 rok, 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2019–2022, 

3) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2020–2023, 

4) uchwalenia budżetu Miasta Brzeziny na 2020 rok, 

5) uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2020, 

6) uchwalenia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020, 

7) utworzenia  Żłobka Miejskiego w Brzezinach „Maluch”  oraz nadania statutu, 

8) uchylenia uchwały Nr XLI/275/2017 Rady Miasta Brzeziny z dnia  29  czerwca 

2017r. w sprawie powierzenia Spółdzielni Socjalnej Communal Service                                

w Brzezinach zadań własnych Miasta Brzeziny z zakresu gospodarki komunalnej 

wraz z uchwałami zmieniającymi, 

9) możliwości popełnienia przestępstwa polegającego na gospodarowaniu odpadami 

przez Zarząd Spółdzielni Socjalnej Communal Service w Brzezinach niezgodnie z 

pozwoleniem wydanym przez Marszałka Województwa Łódzkiego i obowiązującymi 

przepisami, 
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10) uzupełnienia składu Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny, 

11) uzupełnienia składu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Brzeziny, 

12) planu pracy Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2020r., 

13) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2020r., 

14) planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2020r., 

15) planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2020r., 

16) planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2020r., 

17) planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2020r. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Zakończenie sesji. 

 

Wynik głosowania nowego porządku obrad XXI sesji Rady Miasta Brzeziny: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Nowy porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

5.  Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy są uwagi, co do protokołu z XX sesji Rady Miasta                   

z dnia 24 listopada 2019 roku? 
 

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał 

protokół pod głosowanie. 

Wynik głosowania:  

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 14. radnych. 

Protokół z XX sesji Rady Miasta Brzeziny został przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

6.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  

Burmistrz Ilona Skipor na wstępie złożyła najserdeczniejsze życzenia imieninowe radnemu 

Dariuszowi Guzkowi wręczając solenizantowi kwiaty, a następnie przedstawiła informację                     

z prac między sesjami: 
 

- 29 listopada Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego wydał decyzję na użytkowanie  

wybudowanego budynku żłobka, 
 

- 2 grudnia z-ca burmistrza uczestniczył w Forum Promocji Województwa Łódzkiego                         

w Bełchatowie, 
 

- 3 grudnia z-ca burmistrza uczestniczył w konsultacjach społecznych Strategii Województwa 

Łódzkiego 
 

- 3 i 6 grudnia odbyło się Walne Zgromadzenie Spółdzielni Socjalnej Communal Service                      

w Brzezinach na którym w dniu 3 grudnia został odwołany Prezes Zarządu Tadeusz Klimczak,                             
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a 6 grudnia powołana na stanowisko Prezesa Zarządu Ewa Kołodziej. Omówiona została 

również sytuacja finansowa Spółdzielni. 
 

- 5 grudnia uczestniczyła w posiedzeniu Stowarzyszenia „Mroga”, 
 

- 5 grudnia wraz z  zastępcą pojechali z wizytą u wicepremiera – Ministra Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego Piotra Glińskiego w sprawie połączenia instytucji kultury i bieżącej współpracy, 
 

- 6 grudnia odbył się odbiór techniczny budynku żłobka, 
 

- 9 grudnia po przeprowadzonym postępowaniu w trybie przetargu nieograniczonego                          

na „Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu miasta Brzeziny” wybrała 

wykonawcę Konsorcjum firm Lider „EKO-REGION” Sp. z o.o. 97-400 Bełchatów                             

ul. Bawełniana 18, Partner: GLOBALeko Przemysław Kozłowski 95-060 Brzeziny                              

ul. Składowa 3 za kwotę 3.597.696,00zł. 
 

- 10 grudnia z-ca burmistrza brał udział w posiedzeniu Rady Powiatowej Izby Rolniczej                                             

w Rogowie, 
 

- 12 grudnia uczestniczyła w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy  w  Urzędzie Pracy                         

w Brzezinach, 
 

- 16 grudnia wraz z zastępcą uczestniczyli w posiedzeniu Rady Stowarzyszenia Łódzkiego 

Obszaru Metropolitarnego w Łodzi – przedmiotem obrad było m.in. uchwalenie budżetu                                   

na 2020r. 

 
Dyskusja. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska poprosiła o szczegóły dotyczące spotkania z 3 i 6 

grudnia br. oraz przedstawienie jaka jest obecna sytuacja spółdzielni socjalnej. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż na chwilę obecną zadłużenie oraz zobowiązania finansowe 

spółdzielni wobec kontrahentów, pracowników oraz wierzycieli wynoszą 820.000,00zł. 

Wysokość zadłużenia może ulec zmianie po zakończeniu inwentaryzacji w spółdzielni oraz po 

badaniu biegłego księgowego finansów jednostki. 

Pracownicy spółdzielni nie otrzymali pełnego wynagrodzenia za październik. Z uzyskanych 

środków Miasto będzie mogło wypłacić pracownikom kolejną transzę wynagrodzeń za listopad, 

natomiast w dalszej perspektywie innych środków finansowych już nie będzie. 

Z uwagi, iż spółdzielnia już dawno utraciła płynność finansową i po konsultacji z obsługą 

prawną jedynym rozsądnym rozwiązaniem wydaje się postawienie spółdzielni w stan likwidacji. 
 

Radna zwróciła uwagę, iż na sesji w ubiegłym roku w podobnym okresie radni zostali 

poinformowani, iż “spółdzielnia jest na plusie”. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż z posiadanych dokumentów finansowych wynika,                                

iż sprawozdania finansowe nie potwierdzały rzeczywistej sytuacji finansowej spółdzielni. 

Obecnie biegły bada sytuację w spółdzielni. Sprawa może zakończyć się złożeniem kolejnego 

wniosku do Prokuratury i postawieniem spółdzielni w stan likwidacji. 
 

Radna dopytała o kredyty zaciągnięte przez spółdzielnie oraz warunki ich udzielenia. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż radni wkrótce otrzymają szczegółową informację nt. stanu 

zobowiązań spółdzielni. Na chwilę obecną nie jest w stanie podać więcej informacji poza tym, 

iż “kredyty kończą się w 2021 roku”. 

Ponadto poinformowała, iż część majątku spółdzielni została już wcześniej sprzedana –                        

co będzie też przedmiotem odrębnego postępowania w Prokuraturze. 
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Radny Przemysław Maślanko zadał 2. pytania dotyczące: 

1. Posiedzenia Stowarzyszenia „Mroga” – czy zapadły już jakieś ustalenia odnośnie 

projektu skateparku i związanego z nim dofinansowania? 

Radny poprosił o wizualizację projektu skateparku.  

2. Wizyty u Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego – jakie były efekty spotkania                      

i zdanie Wicepremiera w omawianej sprawie? 
 

Ad.2. Pani Burmistrz poinformowała, iż wizyta skupiła się na pozyskaniu informacji                             

nt. możliwości funkcjonowania połączonych jednostek. Radni zostaną poinformowani, jak tylko 

zapadnie decyzja. 

CPiK złożył wniosek do MKiDN o pozyskanie dofinansowania i tego głównie tematu dotyczyło 

spotkanie. 
 

Ad.1. Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż Stowarzyszenie „Mroga” na w/w cel posiada 

300.000,00zł, natomiast kwota dofinansowania stanowić będzie 63%. 

Poprzednie Władze Miasta przyjęły, iż to organizacja pozarządowa będzie realizować w/w 

zadanie, jednak z uwagi, iż żadna z w/w jednostek  nie posiada wystarczających środków 

(całość zadania około 600.000,00zł) na realizację w/w zadania, podjęto decyzję, iż Miasto 

przejmie na siebie realizację inwestycji kosztem uzyskania mniejszego dofinansowania. 

Wstępna wizualizacja inwestycji podzielonej na 3. etapy została przesłana radnym                                

za pośrednictwem Biura Rady – niemniej jednak jeśli nie była wystarczająca zorganizowane 

zostanie spotkanie radnych z pracownikiem merytorycznym, który wyjaśni radnym wszelkie 

wątpliwe kwestie w tym zakresie. 
 

Radny odparł, iż przesłano 3. zdjęcia projektu parku linowego, natomiast nie było tam mowy o 

skateparku, który zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami miał zostać potraktowany priorytetowo. 
 

Pani Burmistrz przypomniała, iż odbyło się spotkanie z Komisją Edukacji, Kultury i Sportu 

podczas którego szczegółowo omówiono projekt zabudowy terenu na stadionie wraz                                    

z wizualizacją i radni wyrazili zgodę, aby w/w teren został zagospodarowany zgodnie                            

z przedstawioną konfiguracją – mowa była wówczas o parku linowym, parkurze i skateparku.     

W związku z powyższym w/w pytania są zastanawiające. 
 

Radny Przemysław Maślanko odpowiedział, iż radni wyrazili zgodę, ale pod pewnymi 

warunkami – m.in. że otrzymają projekt skateparku, a sam projekt zostanie przeanalizowany 

przez osoby mające w przyszłości korzystać z w/w inwestycji. Tymczasem żaden z w/w 

warunków nie został spełniony. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż etap dotyczący skateparku zostanie skonsultowany                        

z osobami, którym zależy na budowie w/w inwestycji – „chodzi jedynie o to, że goni nasz czas                   

i nie chcemy stracić systemowych pieniędzy, które mamy”. 
 

Radny Dariusz Guzek zadał 2. pytania: 

1. Czy pomimo trudnej sytuacji finansowej nie ma możliwości uratowania spółdzielni 

socjalnej, aby chociaż część pracowników zachowała swoje miejsca pracy? 

2. Kto przejmie zobowiązania finansowe w momencie likwidacji spółdzielni? 
 

Ad.2. Majątek spółdzielni jest częściowo na kredyt, natomiast sprzęt spółdzielni został 

częściowo sprzedany przez pracowników spółdzielni. O zobowiązaniach powstałych w trakcie 

likwidacji spółdzielni zadecyduje sąd. 

Ad.1. Z uwagi na zaistniałe okoliczności dalsze funkcjonowanie spółdzielni jest niemożliwe. 

Część pracowników zostanie zatrudnionych przez spółkę ZUK. Ponadto niebawem odbędzie się 

spotkanie pracowników spółdzielni z dyrektor PUP w Brzezinach, która poinformuje w jaki 

sposób pracownicy mogą rozwiązać umowy o pracę, żeby było to dla nich jak najkorzystniejsze. 

Pani Burmistrz dokłada starań, aby w/w pracownicy na święta nie zostali bez środków do życia. 
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Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała, czy sprzedaż sprzętu przez pracowników 

spółdzielni, o którym mówiła Pani Burmistrz odbyła się za zgodą współwłaścicieli? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż sprzedaż majątku spółdzielni odbyła się bez jej wiedzy                            

i zgody. Był to majątek spółdzielni, a jego część „była na kredycie”. 
 

Radna Anna Sokołowska zapytała, czy jest szansa, aby nowo wybudowany żłobek został 

uruchomiony za 2. miesiące? 
 

Tak, istnieje realna szansa – odpowiedziała Pani Burmistrz.  
 

Radny Dariusz Guzek zapytał kto będzie odpowiedzialny za odbiór i zagospodarowanie 

odpadów na terenie Miasta Brzeziny. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż przetarg wygrał Eco-Region i jego decyzją w/w zadaniem 

zajmie się nasza lokalna firma, która zostanie doposażona przez Eco-Region w odpowiedni 

sprzęt. 
 

Przewodniczący Rady Miasta dopytał, czy mieszkańcy zostaną odpowiednio wcześniej 

doinformowani, że obowiązywać będzie nieco inny system tj. „zmiana systemu workowego na 

system pojemnikowy”? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż jutro zostanie podpisana umowa z Eco-Regionem na odbiór                    

i zagospodarowanie odpadów. Pracownik merytoryczny Urzędu Miasta pracuje nad informacją, 

która niebawem trafi do mieszkańców wraz z nowym harmonogramem odbioru odpadów. 
 

Przewodniczący Rady dopytał, czy Miasto w dalszym ciągu korzystać będzie z elektronicznego 

systemu informujący dotyczący harmonogramu? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż system się sprawdza i w związku z tym zostanie utrzymany. 
 

7.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Głos zabrał radny Daniel Szymczak, który zadał 2. zapytania: 

1. Kiedy radni mogliby otrzymać plany budowy skateparku oraz parku linowego? 

2. Czy Miasto nie poczuwa się do odpowiedzialności za stan, w którym obecnie znalazła 

się Spółdzielnia Socjalna Communal Service, gdyż w ostatnim czasie przekazywało 

mniej zleceń, co niewątpliwie przyczyniło się do niższych dochodów spółdzielni? 

Zapytania zostały złożone w formie pisemnej na ręce Przewodniczącego Rady Miasta                          

i stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Następnie radny złożył również zbiorową interpelację, w której członkowie Rady Miasta 

zwrócili się z prośbą o zamontowanie nowych lamp oświetleniowych na ul. Przechodniej, 

Słonecznej, Potockiego (przy skrzyżowaniu z ul. Kordeckiego), Wesołej, Cichej, Spokojnej, 

Modrzewskiego (na wysokości Spółdzielni Mieszkaniowej) oraz w ciągu pieszym między ZSP 

w Brzezinach, a osiedlem Spółdzielni Mieszkaniowej „Razem” przy ul. Głowackiego 30. 

Interpelacja została złożona w formie pisemnej na ręce Przewodniczącego Rady Miasta                            

i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad.1. Pani Burmistrz odpowiedziała, iż temat skateparku oraz parku linowego został już 

wcześniej wyczerpany, kiedy to udzieliła odpowiedzi na pytanie radnego Przemysława 

Maślanko. 

Ad.2. Miasto dało więcej zleceń, niż było zaplanowane w budżecie, nie było jedynie zleceń 

inwestycyjnych, gdyż spółdzielnia nie jest przygotowana personalnie, ani sprzętowo, aby zlecać 

im budowę inwestycji. Pani Burmistrz poprosiła, aby radny nie wprowadzał nikogo w błąd. 
 

Radny odparł, iż takie informacje otrzymał od pracowników spółdzielni. 
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Pani Burmistrz odparła, iż pracownicy spółdzielni nie mają wglądu w dokumentację finansową              

i w związku z tym prosi radnego, aby nie podawał w przestrzeń publiczną nieprawdziwych 

informacji. 
 

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, iż zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

interpelacje oraz zapytania radni zobowiązani są do składania w formie pisemnej. 
 

Odnosząc się do interpelacji radnego w sprawie oświetlenia Pani Burmistrz przypomniała,                      

iż Miasto otrzymało dofinasowanie z NFOŚiGW na SOWĘ w wysokości 1.230.000,00zł, dzięki 

której powstaną nowe punkty oświetlenia w mieście, również ze środków z białych 

certyfikatów. 
 

Radny Przemysław Maślanko zapytał, czy Pani Burmistrz będzie uwzględniała prośby radnych 

odnośnie uzupełnienia oświetlenia w mieście? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż sam projekt SOWA zakłada 85szt. nowych punktów 

oświetleniowych. Dodatkowo z białych certyfikatów zostaną zrealizowane projekty, które już 

wcześniej były przygotowane – m.in. oświetlenie na ul. Słonecznej. 
 

8.  Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy wszyscy radni otrzymali odpowiedzi na złożone 

interpelacje oraz czy są usatysfakcjonowani? 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 

9. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej.  

Na wstępie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż Pani Prezes spółdzielni socjalnej nie 

może w dniu dzisiejszym uczestniczyć w posiedzeniu w związku wszelkie pytania prosi składać 

na piśmie. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zadała pytania do: 

1.Dyrektor CPiK – Czy organizowane będą zajęcia dla dzieci w ferie zimowe? - jeśli tak                   

to poprosi o szczegóły dotyczące zajęć? 
 

Pani Dyrektor Joanna Kędzia-Kamińska odpowiedziała, iż CPiK planuje odpłatne półkolonie w 

pierwszym oraz drugim tygodniu ferii po 35. dzieci. Zapisy na pierwszy turnus odbywać się 

będą od 30 grudnia br., na drugi tydzień później. W pierwszej kolejności będą przyjmowane 

dzieci z miasta Brzeziny, przy czym na drugi turnus w pierwszej kolejności przyjmowane będą 

dzieci, które nie brały udziału w pierwszym turnusie. 
 

2.Przedstawiciela MBP – Kto obsługuje stronę facebooka biblioteki? 
 

Stronę założyła Pani dyrektor, a obsługą zajmować się będzie pracownik biblioteki. 
 

3.Prezes TBS – mieszkańcy kamienicy przy ul. Staszica 8 zwrócili się z prośbą o wysypanie 

podwórka ziemią bądź destruktem, gdyż obecny jego stan nawierzchni zagraża 

bezpieczeństwu mieszkańców. 
 

Pani Prezes odpowiedziała, iż w przypadku w/w kamienicy istnieje skomplikowana sytuacja 

prawna, gdyż występują tam 2. wspólnoty oraz 2. właścicieli prywatnych. Sprawdzone zostanie, 

czy w planie gospodarczym wspólnoty znajdują się środki finansowe na ten cel. 
 

Radna poprosiła, aby Pani Prezes po sprawdzeniu w/w kwestii udzieliła jej odpowiedzi 

telefonicznej, aby jak najszybciej mogła odpowiedzieć mieszkańcom. 
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Radny Przemysław Maślanko zapytał dyrektora CKF-u jakie działania zamierza podjąć                         

w kierunku remontu basenu, gdyż potrzeby są ogromne, a w WPF-ie na 2020 rok nie ma 

przewidzianych środków na to zadanie. 
 

Dyrektor Daniel Nawrocki odpowiedział, iż na chwilę obecną jednostka ma zabezpieczone 

300.000,00zł na zadania inwestycyjne, które najprawdopodobniej zostaną rozdzielone                          

po 150.000,00zł na stadion i pływalnie. W 2020 roku wykonane zostaną najpilniejsze prace – 

wymiana szafek basenowych, a jeśli wystarczy środków to także remont części plaży basenowej 

(wymiana płytek). Na chwilę obecną niezbędny jest wymiana centrali wentylacyjnej oraz 

remont dachu. 

Na stadionie miejskim planowane jest zakończenie inwestycji tj. nadbudowa budynku                             

i zamknięcie terenu dookoła. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

10.  Informacja nt. realizacji inwestycji i remontów w mieście w 2019r. 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił informację nt. realizacji inwestycji i remontów 

w mieście w 2019r. – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Głos zabrał radny Janusz Nowański, który wyraził swoje wątpliwości co do przyjętego 

rozwiązania odnośnie ruchu na ul. Traugutta – obecna lokalizacja przystanku autobusowego                     

bez wybudowania zatoki spowoduje korki, gdyż strumień samochodów od strony północnej 

oraz ul. Mickiewicza będzie bardzo duży, a autobus/bus będzie zatrzymywał się na środku ulicy 

uniemożliwiając jego wyprzedzanie. 

W związku z powyższym radny oraz mieszkańcy chcieliby wiedzieć, jak Miasto zamierza 

rozwiązać w/w problem? 

Radny zapytał również jak w najbliższych dniach będzie wyglądała organizacja ruchu, gdyż                   

w dniu dzisiejszym zamknięto od strony ul. Sienkiewicza ul. Dąbrowskiego, a jak wiadomo 

zbliża się czas świąt? 
 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka odpowiedział, iż wykonawca inwestycji na                                  

ul. Dąbrowskiego-Polnej dla usprawnienia prac, jak również zachowania bezpieczeństwa przy 

ich realizacji dokonał znacznego ograniczenia w poruszaniu się w tamtym rejonie pojazdów 

kołowych. W dniu dzisiejszym zobligowano wykonawcę do umożliwienia wjazdu pojazdom                    

do ul. Polnej, jak również do ponownego przyjrzenia się znakom drogowym, które umieścił – 

czy wzajemnie się nie wykluczają. Na chwilę obecną nie ma informacji zwrotnej. 

Następnie odnosząc się do drugiej kwestii Naczelnik odpowiedział, iż projekt na ul. Traugutta 

przygotowywany był w sposób uwzględniający kwestię własności działek. Pas drogowy                         

ul. Traugutta jest własnością Miasta Brzeziny, natomiast zabudowa, jak i działki sąsiadujące już 

tą własnością nie są. W związku z tym projektant nie mógł na etapie projektowania przy 

uwzględnieniu w/w kwestii zaplanować powstanie zatoki przystankowej. Pozostawienie 

przystanku w dotychczasowej lokalizacji było rozważane jeszcze na etapie budowy, jednak                    

z uwagi, iż autobusy, które będą się tam zatrzymywały nie wymagają „biletowania u kierowcy” 

i w związku z tym pojazd zatrzyma się na chwilę, aby pasażerowie mogli jedynie wysiąść                                 

i wsiąść. Pozostałe kursy wykonywane są busami, które są zdecydowanie węższe, więc nie 

powinno być problemu z bezpiecznym ich wyminięciem. 

Niemniej jednak Miasto jest otwarte na płynące sygnały i będzie obserwować w/w kwestię                         

i w przypadku, gdy zajdzie taka konieczność rozważy możliwość zmiany lokalizacji w/w 

przystanku. 
 

Pani Burmistrz dopowiedziała, iż w chwili obecnej prowadzone są rozmowy dotyczące 

ewentualnej zmiany lokalizacji przestanku – jeśli wystąpi taka konieczność przystanek zostanie 

przeniesiony na ul. Lasockich. Wiązać się to będzie z koniecznością uzyskania pozwolenia                    
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na przeniesienie przejścia dla pieszych. 
 

Radny Krzysztof Sienkiewicz poruszył kwestię czyszczenia kanału deszczowego. 
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż wyczyszczone zostały studzienki burzowe, natomiast samo 

czyszczenie kanału nie jest objęte gwarancją wykonawcy. Wykonawca wskazał, iż w/w 

obowiązek ciąży na Mieście, co wiąże się z dużymi kosztami. W przyszłorocznym budżecie 

zostaną zabezpieczone środki na gruntowne czyszczenie kanału na długości 700mb. Na chwilę 

obecną czyszczone są miejskie studzienki burzowe. 
 

Naczelnik Wydz. RI dopowiedział, iż obecnie firma zewnętrzna zajmuje się czyszczeniem 

separatorów. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

11. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli wykonania placu zabaw w Parku 

Miejskim w 2019r. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Sobińska-Chruścielewska odczytała protokół                     

z kontroli wykonania placu zabaw w Parku Miejskim w 2019r. - w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zarządził przerwę. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
 

12.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

12.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny                       

na 2019 rok 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

Poinformowała, iż wprowadzono 2. autopoprawki, gdyż wpłynęło pismo z Ministerstwa 

informujące o zwiększeniu nam subwencji ogólnej z rezerw o kwotę 214.680,00zł. Ponadto 

wystąpiła również potrzeba dołożenia środków finansowych na żłobek. 
 

Radni nie mieli żadnych uwag. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz                              

z naniesionymi autopoprawkami pod głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Brzeziny na lata 2019–2022 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
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Radni nie mieli więcej uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Marek Matyszczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2020–2023 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Marek Matyszczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Brzeziny                           

na 2020 rok 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła i odczytała projekt uchwały – w załączeniu                    

do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Marek Matyszczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 
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Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.5. Rozpatrzenie projektu w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki                        

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Uzależnień Krzysztof Kotynia przedstawił projekt uchwały –                      

w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Następnie wprowadził autopoprawkę w preliminarzu na str. 9 – w wierszu 4., gdzie po zmianach 

winno być ”Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020”. 
 

Radni nie zgłosili uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych? 
 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Daniel Szymczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z wprowadzoną autopoprawką pod 

głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Uzależnień Krzysztof Kotynia przedstawił projekt uchwały –                                                 

w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie zgłosili uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych? 
 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Daniel Szymczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia  Żłobka Miejskiego                               

w Brzezinach „Maluch” oraz nadania statutu 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
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Następnie poprosiła o wprowadzenie 2. autopoprawek poprzez dopisanie: 

-  w §13. w ust. 3 „zameldowanych na terenie Miasta Brzeziny” oraz 

-  w §13. w pkt 10. „W przypadku uzyskania dofinansowania na funkcjonowanie żłobka                          
ze środków zewnętrznych, zasady rekrutacji dzieci do projektu odbywają się w sposób określony 
w Regulaminie uczestnictwa w danym projekcie.”. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała, czy wiadomo, kiedy Miasto otrzyma 

informację, czy uzyskało dofinansowanie na żłobek? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż w piątek zbierze się Zarząd Województwa Łódzkiego, 

który zatwierdzi listy rankingowe. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu? 
 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Daniel Szymczak poinformował, iż obie komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt w/w uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z naniesionymi autopoprawkami 

pod głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLI/275/2017 Rady 

Miasta Brzeziny z dnia  29  czerwca 2017r. w sprawie powierzenia Spółdzielni Socjalnej 

Communal Service w Brzezinach zadań własnych Miasta Brzeziny z zakresu gospodarki 

komunalnej wraz z uchwałami zmieniającymi 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

10. – „za”, 

  1. – „przeciw”, 

  2. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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12.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie możliwości popełnienia przestępstwa 

polegającego na gospodarowaniu odpadami przez Zarząd Spółdzielni Socjalnej 

Communal Service w Brzezinach niezgodnie z pozwoleniem wydanym przez Marszałka 

Województwa Łódzkiego i obowiązującymi przepisami 

Burmistrz Miasta Brzeziny odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem – w załączeniu                     

do niniejszego protokołu. 
 

Zastępca Burmistrza poinformował, iż gdyby mieszkańcy byli zainteresowani to cały dokument 

stanowiący uzasadnienie do niniejszego projektu uchwały został zamieszczony na stronie BIP 

Urzędu Miasta Brzeziny w zakładce kontrola. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Finansowo-

Budżetowej Rady Miasta Brzeziny 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic odczytała projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu Rady Miasta Brzeziny 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic odczytała projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
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Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Miasta Brzeziny                         

na I półrocze 2020r. 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał projekt planu pracy Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 

2020 roku, a następnie projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Następnie poddał projekt uchwały wraz z załącznikiem pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2020r. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Sobińska-Chruścielewska odczytała projekt planu 

pracy komisji na I półrocze 2020 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z załącznikiem                          

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansowo-

Budżetowej Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2020r. 

Przewodniczącego Komisji Finansowo-Budżetowej Marek Matyszczak odczytał projekt planu 

pracy komisji na I półrocze 2020 roku - w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z załącznikiem pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 
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Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2020r. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański odczytał projekt planu pracy 

komisji na I półrocze 2020 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z załącznikiem                           

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2020r. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Daniel Szymczak odczytał projekt planu pracy 

komisji na I półrocze 2020 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z załącznikiem pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

12.17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury                  

i Sportu Rady Miasta Brzeziny na I półrocze 2020r. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko odczytał projekt 

planu pracy komisji na I półrocze 2020 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z załącznikiem                        

pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków, ani nie podjęli dyskusji. 
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15.  Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął 

XXI sesję Rady Miasta Brzeziny o godz. 1202 . 

            

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „XXI sesja Rady Miasta Brzeziny z 19.XII.2019r.”, przechowywane w Biurze Obsługi 

Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=WGVm0_KgbTk. 

 

 

        Przewodniczący Rady 
 

          Grzegorz Maślanko 
 


